
 

 

 

 

 

Angående Tonica och Tanja Klasons motioner 

Styrelsen uppfattar Tonica och Tanja Klasons motioner snarare som en önskan om förtydligande av 
styrelsens redovisning än som regelrätta förslag angående föreningens verksamhet. 
 
En enkel ekonomisk fördelningskalkyl för de tre tävlingssektionerna kommer att redovisas för 
årsmötet. 
Övriga frågor utom hallfrågan redovisas i verksamhetsberättelse och verksamhetsplan och kommer 
att beröras i samband med presentationen av dessa, då även hallfrågan kommer att nämnas. 

 


